
Zarząd Powiat,u Nowotomyskiego

ul Poznałiska 33

64-300 .h)o-qiy 'l'omyś)

tel. (O-G1) 44 26 700
AO.BR.0022.15.2019

ProtokółNr  15/2019

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  19  lutego  2019r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu,  udział  wzięli  Członkowie  Zarządu  Powiatu

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  -  Renata  Gruszka  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon

zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

W  posiedzeniu  uczestrńczyli  także:  Kierownik  Wydziału  Administracyjno  -

Orgarńzacyjnego  i Zarządzania  Kryzysowego  -  Ewa  Bąbelek,  Dyrektor  Powiatowego  Centrum

Usług  Wspólnych  -  Marek  Nyćkowiak  oraz  Inspektor  w  Wydziale  Gospodarki

Nieruchomościami  -  Emilia  Silska.

Nieobecny  na  posiedzerńu  Starosta  Nowotomyski  -  Andrzej  Wilkoński.

0 godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Wicestarosta,  który  powitał  wszystkich

obecnych,  przedstawił  porządek  obrad  i zapytał,  czy  są  uwagi  do porządlcu  obrad?  Uwag  nie

zgłoszono.

Wicestarosta  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  porządek  obrad,  który  stanowi  załącznik

/ź/'  2 do protokołu.

A-d.l.

Podięcie  decyzii  w sprawie  przeprowadzenia  remontów  w Zespole Szkół  nr 1 w Z%szyniu.
Dyrektor  PCUW  -  Marek  Nyćkowiak  przedstawił  zakres  robót,  które  Dyrektor

Szkoły  uznał  za najpilniejsze  do wykonania.

Zarząd  wyraził  zgodę  na przeprowadzenie  niezbędnych  remontów  w Zespole

Szkół  nr  1  w  Zbąszyniu  w  zakresie  naprawy  fasady  budynku  szkolnego  przy

ul.  17-go  Stycznia  27.

A-d.2.

Pismo  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych  w .Wowym  Tomyślu

o wyraf,enie  zgody na zawarcie  uwiowy bezpłamego  użyczenia biura  dla Nowotomyskiei  Izby

Gospodarczei.
Inspektor  w Wydziale  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Emilia  Silska  omówiła

tryby  postępowania  w  przedmiotowej  sprawie  na  podstawie  ustawy  o gospodarce

nieruchomościami.

Zarząd  postanowil  aby Wydział  Gospodarki  Nieruchomościami  przygotował  na
kolejne  posiedzenie  Zarządu  projekt  uchwały  w tej  sprawie.  Ponadto  Zarząd  zwrócił  się

do  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  o wystąpienie  do  tmałego  zarządcy  z prośbą

o przygotowanie  zestawienia  zawierającego  informację  na  temat  posiadanych

pomieszczeń  w budynku  Bursy  Szkolnej,  ich  powierzchni  i miejsca  ich  usytuowania.



Ad.3.

Pismo Opiekuna  Młodr,ieżowei  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  działalnościRady.
Specjalista  w Wydziale  Rozwoju  i Strategii  -  Krystian  Dybek  omówił  działalność

Młodzieżowej  Rady  Powiatu  informując  jednocześnie,  że ostatnie  posiedzenie  Rady  odbyło  się

w maju  2018  roku.  Pomimo  prób  zwołania  kolejnych  sesji,  nie  udało  się  uzyskać  wymaganej

liczby  radnych.  Pan Dybek  dodał,  że być  może  należałoby  się  zastanowić  nad rozwiązaniem

Rady  lub  też zmianą  statutu  tej Rady.

Pisemna informacja  na temat działalności  Rady stanowi  załącznik  nr  3 do protokołu.
Zarząd  postanowił,  aby  na kolejne  posiedzenie  Zarządu  zaprosić  przedstawicieli

Prezydium  Młodzieżowej  Rady.

Członek  Zarządu  -  Edwin  Pigla  zwrócił  się  do  pana  Krystiana  Dybka

o przedstawienie  swojego  zakresu  obowiązków.

Pan  Dybek  przedstawił  zakres  zadań,  jakimi  zajmuje  się  w Wydziale.

A-d.4.

Wniosek  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w Nowym  Tomyślu

o zabezpieczenie środków  finansowych  na zakup nagród  na akcie zdrowotne  organizowane

w ramach  ochrony  i promocii  zdrowia.
Zarząd  pozytywnie  rozpatrzyl  przedmiotowy  wniosek.

A-d.5.

Pismo  Dyrektora  Powiatowego  Urr,ędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu  w sprawie  podwyżek  dla

pracowników  PUP-u  oraz  środków  na  nowe  etaty.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  przedmiotowe  pismo,  informując  jednocześnie,  że w tej

sprawie  odbyło  się  spotkanie  z panią  Dyrektor  ipanem  Starostą.  Pani  Skarbnik  poinformowała,

także  o piśmie  Ministra  Rodziny,  Pracy  i Polityki  Społecznej  informującym  o przekazaniu

kwoty  około  116  tys.  zł  dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy.

Zarząd  wyraził  zgodę  na  przeznaczenie  łcwoty  przekazanej  przez  Ministra

Rodziny,  Pracy  i Polityłci  Społecznej  na wynagrodzenia  dla  pracowników  Powiatowego

Urzędu  Pracy.

A-d.6.

Podięcie uchwałli  w sprawie odwołania  członka Powiatowei  Rady Działalności  Pożytku

Publicznego w Powiecie Nowotomyskim  oraz powołania  cr,łonka Powiatowei  Rady

Działalności  Pożytku  Publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim.

Wicestarosta  zapytał,  czy są  pytarńa  lub uwagi  do treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Wicestarosta  odczytał  treść  uchwały  ipoddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  49/WR/2019  w sprawie  odwołania

członka  Powiatowej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim

oraz  powołania  członka  Powiatowej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  w Powiecie

Nowotomyskim.



A-d.7.

Przyięcie  /ź(! sesię  Rady Powiatu:

a) proiektu  uchwały w sprawie nadatzia Statutu Powiatowemu  Centrum Pomocy

Rodzinie  w #owym  Tomyślu

Wicestarosta  omówił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są  pytarńa?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na

sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjąl  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

b) proiektu  uchwały w sprawie określenia  zadań z zakresu rehabilitacii  zawodowei

i  społecznei  osób niepełnosprawnych  zamieszkuiqcych  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na które zostaną  przeznaczone środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacii  Osób Niepełnosprawnycli  w 2019 roku
Wicestarosta  omówił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na

sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

c) proiektu  uchwały zmieniaiqcei  uchwałę  nr V/38/2019 z dnia 30 stycr,nia 2019r.

w sprawie  txadania  Statutu  dla  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu

Wicestarosta  poinformował,  źe dokonuje  się  zmiany  paragrafu,  w którym  wpisuje  się

wejście  w  życie  uchwały  z dniem  podjęcia,  a nie  po 14 dniach  od opublikowania  w Dzienniku

Urzędowym.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na

sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

d) proiektuuchwaływsprawier,mianybudżetuPowiatuNowotomyskiegonarok2019,

e) proiektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wieloletniei  Prognozie  Finansowei
Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019  -  2029

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w  budżecie  oraz  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  Powiatu.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  na sesję  projektu  uchwały  w sprawie

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  na sesję  projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2019  -  2029.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.



f)  proiektu uchwały zmieniaiącei  uchwałę  /źl" XLVII/365/2018  z dnia 24 października
2018  r. w sprawie  ustanowienia  Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego

Kierownik  Wydziału  Administracyjno  -  Organizacyjnego  i  Zarządzania

Kryzysowego  -  Ewa  Bąbełek  poinformowała,  że wprowadzenie  zmian  w Statucie  Powiatu

Nowotomyskiego  podyktowane  jest  Rozstrzygnięciem  Nadzorczym  Wojewody

Wielkopolskiego  z dnia  23  listopada  2018  roku  oraz  powołaniem  nowej  jednostki

organizacyjnej  Powiatu  -  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych.  Zostały  również

dostosowane  zapisy  pod  względem  merytorycznym  i stylistycznym.  Pani  Kierownik  dodała,

że jest  to uchwała  zmieniająca  i w ciągu  12 miesięcy  koniecznym  będzie  podjęcie  przez  radę

uchwały  w sprawie  ustanowienia  tekstu  jednolitego  Statutu.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było,  w  związku  z czym,  Wicestarosta

poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

g) sprawozdańzdziałalnościKomisiiRadyPowiatuNowotomyskiegoza2018rok.
Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  iuwag  nie  było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  Sprawozdania  na  VI  sesję  Rady  Powiatu.

Wicestarosta  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Wicestarosta  o godzinie  14.10  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

esrososri

Marcin  Bram

Protokolant:
A (piies:ka  Henic:


